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VERSLAG VAN DE RAAD VAN BEHEER D.D 17/10/2022 

 

Aanwezig: Frederik, Sven, Marieke, José, (Luc), John, Piet, Annie, Daisy   

Verontschuldigd:  

Afwezig:  

 

A) Goedkeuring verslag 

- Verslag is goedgekeurd 

- Naamsverandering Grote Molstenstraat naar Pater Missiaenstraat: tot 31 oktober 11u kan men 

bezwaar intekenen tegen de straatnaamwijziging via aangetekend schrijven aan college. 

B) Subsidieberekening 2022 

- Op de vorige vergadering maakten we een subsidieberekening gebaseerd op de activiteiten die de 

verenigingen gaven voor de periode 2021-2022. Frederik maakte nu ook overzicht van de 

gemiddeld betaalde subsidies van de periode 2017-2020. Hij geeft verschillende voorstellen op tot 

subsidieberekening (bepaald percentage van ‘gemiddelde 2017-2020’ en van ‘huidige gegevens’). 

- Het voorstel 25% van het bedrag gebaseerd op 2017-2020 en 75% op basis van punten werkjaar 

2021-2022 wordt goedgekeurd.  

C) Reglement huur infrastructuur 

- Gezinsbond Ooigem zat samen met de Dienst Vrije Tijd om hun situatie uit te leggen. Het feit dat 

zij op Ooigems grondgebied enkel in OC Leieland terecht kunnen, zorgt ervoor dat de huur van deze 

infrastructuur voor hun activiteiten duurder is geworden door toepassing nieuw reglement op de 

huur van de infrastructuur. Er werd gekeken hoe het reglement kon toegepast worden maar op een 

manier die voor de Gezinsbond niet negatief uitkwam. De Gezinsbond van Ooigem gaf aan Frederik 

door dat dit voor hen niet voldoende was. Zij willen een structurele oplossing. OC Leieland is 

sowieso anders in het reglement qua cultuurlocatie.  

- Kan er gekeken worden om een structurele oplossing te vinden voor alle socio-culturele 

verenigingen op grondgebied Ooigem. Voorstel cultuurraad voor laatste aanpassing in reglement: 

“Als een activiteit van een Ooigemse socio-culturele vereniging onder de ruime noemer 

‘vergadering’ uit het reglement valt, en er is geen alternatieve locatie voor dit soort activiteiten vrij, 

en de foyer is niet verhuurd in combinatie met de eventhall: dan wordt deze activiteit gratis.“ 

D) Aanvraag evenementen – EagleBE 

- Vanuit de Dienst Secretariaat komt de vraag om vanaf nu 2 maand vooraf al de aanvraag in te 

dienen op EagleBE voor de organisatie van activiteiten vanaf 200 personen. Het is echter niet altijd 

even duidelijk wat wel of niet moet doorgegeven worden via EagleBE (bv. babyborrels, 

voorstellingen in OC Leieland (wanneer accommodatie geschikt is)). Er dient onderzocht te worden 



om dit duidelijker uit te leggen (vooral ook de website updaten). De cultuurdienst bespreekt dit met 

Dienst Secretariaat. 

E) Energiebesparende maatregelen 

- Dit werd besproken op de algemene vergadering. Sindsdien zijn er al aanpassingen gebeurd: deel 

van de lampen in de gebouwen werden uitgedraaid, de verwarming (waar mogelijk) wordt lager 

gezet. Er wordt ook gehoopt op inzet en bewustzijn van de verenigingen. 

- Bij de sporthallen wordt ook onderzocht waar bespaard kan worden. Moeilijkste infrastructuur zijn 

de vaste lokalen, want bv. in de Biekorf wordt alles individueel verwarmd via oude gasbranders.  

F) Juliaan Claerhout-prijs 

- Volgende uitreiking is pas gepland in 2023, maar er zijn 2 verenigingen die in 2022 100 jaar bestaan 

(KH De Ware Vrienden en FERM-Groot Wielsbeke). Vraag is of we hen al dit jaar kunnen nomineren 

en prijzen kunnen uitreiken.  

- Uiteindelijk wordt beslist om toch te wachten tot 2023 en iedereen de kans te geven om 

kandidaturen in te dienen.  

G) Website 

- Plaatsen van verslagen van de vergaderingen was al even niet meer up to date te vinden op de 

website. Dit is intussen al aangepast. In de lijst van bestuursleden wordt Nancy weggehaald en Sven 

vervangen door Marieke.  

- Je dient soms goed te zoeken voor je een bepaald reglement terugvindt op de website. Ook de 

onderverdelingen op pagina vrije tijd is niet zo structureel geplaatst.  

- Misschien wordt er beter gewerkt met 1 pagina specifiek voor alle reglementen, en 1 pagina voor 

alle aanvraagformulieren. Best ook alle oude reglementen (bv. huur infrastructuur) van de website 

halen. 

- Cultuurdienst bekijkt eens met de communicatiedienst wat er mogelijk is. 

H) Varia 

- Frederik ging kijken voor een infosessie ‘vrijwilligers werven’ voor de socio-culturele verenigingen. 

Hij heeft info opgevraagd bij ‘Vrijwilligerswerk Werkt’ en hun voorstel is een workshop te 

organiseren met de verenigingen (duur 3u – max. 20 tot 30 deelnemers). Kostprijs is ongeveer € 

600. Misschien eerst eens polsen bij verenigingen of er interesse is en zoja, welk moment dan best 

past. Idee om dit in februari/maart 2023 te plannen. 

- FERM Wakken/Markegem/Sint-Baafs-Vijve vraagt opnieuw erkenning aan. Door hun C-leden (leden 

die bij andere FERM aangesloten zijn, maar ook activiteiten doen bij deze FERM) komen zij aan de 

voorwaarde van minstens 10 leden uit Wielsbeke. De cultuurraad heeft echter nog zijn 

bemerkingen. Er wordt gevraagd de geschiedenis van FERM Sint-Baafs-Vijve op te zoeken. Punt 

wordt weer besproken op volgende vergadering. 

- De cultuurraad bedankt Sven voor de jarenlange inzet bij de cultuurdienst met een waardebon. 

Sven bedankt iedereen voor de aangename samenwerking en de bon. 

- Vanaf november neemt Marieke zijn taken over. Op haar vraag zullen de vergaderingen vanaf nu 

starten om 19u30 ipv 20u. Piet kijkt of het lukt met zijn lessen. 

- Annie vraagt welk ‘reglement op het printen van kopies door een printer van de gemeente’ van 

toepassing is. Sven bekijkt dit nog en Marieke plaatst dit op de agenda van volgende RVB.  

- Het beeld van drukkerij Oranje wordt volgende week verhuisd naar de Bibox.  



- John vraagt om de rookmelder van Mozaïek en andere gemeentelijke infrastructuur even te 

checken. De vervallen brandblusapparaten worden stilaan vervangen. John meldt ook dat de 

brandcentrale in de school van Sint-Baafs-Vijve wordt vervangen en vraagt om dit ook te checken 

in de bijhorende sporthal. 

Volgende vergadering: Maandag 14 november om 19u30/20u00 in Zaal Mozaïek 

Maandag 12 december om 19u30 in Zaal Mozaïek 

 

 

 


